

<b>Möte</b>	
StOF styrelsemöte 2024, nr 628 sedan starten.	
<b>Datum och tid</b>	<b>Plats</b>
2024-09-23, kl. 17.45-19:45	Digitalt via Teams
<b>Närvarande</b>	
Styrelse: Monica Hatlen, Asbjörn Grövlén, Jonas Holmgren, Joakim Skärlén, Anders Stjerndahl, Anette Önerud och Lena Buhre. StOF-kansliet: Cecilia Westström.	
<b>Frånvarande:</b> -	

## 1. Mötets öppnande

Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

## 2. Val av sekreterare

Monica skriver protokoll.

## 3. Föregående protokoll (26/8)

Inga anmärkningar på protokoll från ordinarie möte 26 augusti.

**Beslut:** Föregående protokoll godkändes

## 4. Rapporter

- Kanslirapporten återfinns som bilaga till detta protokoll
  - i. Övriga frågor som jobbas på: Tolkning av väskförbudet vid StOF's tävlingar, anläggningsfrågor tillsammans med RF-SISU samt Stockholm Stad,
- Anders S från styrelsen jobbar tillsammans med Cecilia kring utvärdering av STHLM Elitpris
- Joakim rapporterade att klubbar har svårt att samordna träning för MTBO. Finns för få ledare inom MTBO.
- Jonas rapporterade att 1 reflex saknades på DM natt, i övrigt positiv feedback

## 5. Remiss svar till SOFT

- Rekommenderade banlängder
  - i. Styrelsen gick igenom den feedback som kommit från klubbarna samt det tänkta högnivåsvaret från StOF. Det har kommit ganska lite input från Stockholmsklubbarna tyvärr.
  - ii. Vi tror mer på att bredda än att snäva in antalet personer som har hög kompetens som kartkontrollant såväl som tävlingskontrollant och bankontrollant. Vi vill inte införa arvodering nu då det behövs mer utredning om detta är rätt väg att gå (vilka roller bör arvoderas och inte). Viktigt säkerställa "bra produkt från början", dvs säkerställa att vi har bra karritare och att de följer normen. Att många har rätt kompetens.

- Process för kartkontroll
  - i. Styrelsen gick igenom den feedback som kommit från klubbarna samt det tänkta högnivåsvaret från StOF. Det har kommit ganska lite input från Stockholmsklubbarna tyvärr.
  - ii. StOF bejakar de föreslagna justerade banlängderna
  - iii. StOF stödjer förslaget att behålla nuvarande beräknade segrartider för SM och Swedish League
  - iv. Angående förslaget att slå samman D/H35 och 40: Det finns redan idag möjlighet att slå ihop klasser vid få eller inga anmälda i aktuella klasser. Mer analys behövs innan man slår ihop vissa klasser till 10-årsintervall. Det finns blandade åsikter i både klubbarna och styrelsen i denna fråga.
  - v. StOF stödjer att man, som tidigare, har en möjlighet att avvika med +- 20% i banlängd med hänsyn till terrängtyp.

## 6. Novemberkonventet

Styrelsen enades om att vi har en gemensam del, inkl prisutdelningar. Sedan delar vi upp i 4 grupper: Ordförande, ungdom/U23, tävlingsplanering, MTBO. Jonas och Anette från styrelsen jobbar tillsammans med kansliet kring tävlingsplaneringen. Anders S och Joakim planerar och håller i MTBO gruppen.

Styrelsen diskuterade också kring klubbarnas årsavgifter. Förslag från styrelsen att avgiften indexregleras varje år. Diskussionen kommer tas i ordförande gruppen.

Monica och Cecilia säkrar lokaler för konventet.

## 7. Stipendier

Hugo Levin priset har tilldelats vår egen till Anette – ett stort grattis från styrelsen. Riktigt roligt och välförtjänt!

Silva Care. Styrelsen enades om att StOF skickar en nominering.

## 8. Hållbarhet

Denna punkt hann vi inte med i dagens möte. Vi kommer diskutera dubbla kartor på 25manna med 25manna föreningen efter årets tävling.

Plastade kartor vs. kartor i plastfickor kommer också tas upp senare.

## 9. O-ringen 2027 – StOF mål

Stockholm Stad vill att vi sätter mål för O-ringen 2027. Detta kommer behövas jobbas med framöver. Eventuellt hinner vi med att beröra detta på novemberkonventet i ordförandegruppen.

## 10. Kungliga Nationalstadsparken 30 år 2025

StOF undersöker tillsammans med Solna OK om det finns möjlighet för Hittaut i Solna delen av området.

## 11. Kommande möten

- Styrelsemöte – 21 oktober (digitalt)
- StOF konventet – 9 november
- Styrelsemöte – 18 november
- Styrelsemöte – 9 december

## 12. Avslutning

Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 19:45.

=====

### Bilaga: StOF kanslirapport sep 2024

#### Tävlingsverksamhet

- SCC förbereds för att bli nationell tävling
- Diskussioner med klubbar om långsiktigt tävlingsprogram har påbörjats •
- Samverkan O-Ringen, 10mila, 25manna inledd
- Möte om klubbarnas funktionärssystem genomfördes 19 sep, kan ev. tas upp på konventet som förslag att StOF bistår med generisk modell?
- Utvärdering av STHLM elitpris påbörjad

#### Utskriftsservice

- Mattias Hovmöller anlitas som förstärkning sep-okt
- Utskrifter av kartor och nummerlappar pågår med hög intensitet; 10 000 + 10 000 25manna-kartor snart klara, plus nummerlappar och medel-kartor

#### Ungdom och U23

- Planering för vinterträffar påbörjad
- Planering för läger 2025 påbörjad
- Utvärdering av USM och violettläger genomförd (vardag vs helg)

#### Utbildning

- IUT sep inställd pga få anmälda
- Kommunikationsplanering för utbildningar är gjord (Anders)

#### Kansliet

- Process för 2025 års kartbidrag påbörjad (uppföljning HittaUt; kontakt med Stockholmsklubbar om kartplaner)